
Fra: Lena Melanie Steinhoff <steinhoff.lm@gmail.com> 
Sendt: 2. november 2014 15:01 
Til: Anne-Lise Næs Olsen; Postmottak Meland 
Emne: Løypetona: Sak 14/2485 og gangvei G1/Fg1 
 

Hei. 

 

Vi lurer på om det er noe framgang i saken. Viser til brev fra Hans Kristian Dolmen datert 

23.07.14 hvor det står at saken skal bli bli lagt fram for planutvalget over sommerferien. 

(http://innsyn.sing.no/Meland/innsyn/wfdocument.aspx?journalpostid=2014011593&dokid=1395

6&versjon=1&variant=A&ct=RA-PDF) 

Det hadde vært flott om vi kunne fått noe svar før jul. 

 

 

Vi har også tidligere sendt mail med spørsmål om gangvei Fg1/G1 i Løypetona. Vi og naboer i 

Jonsokgrenda har gitt beskjed om at vi ikke ønsker at denne veien skal bygges. Fotgjengere 

mener vi er sikret nok med gangvei Fg3 og flott fortau på V1. Vi har fått som svar at den ikke 

nødvendigvis må bygges, men har ikke fått noe konkret svar. Hvordan kan vi få klarhet i saken 

slik at vi kan begynne å planlegge tomtearbeid? 

 

 

 

Med vennlig hilsen 

Lena Melanie Steinhoff og Eivind E. Namdal 
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